



### Master of the Art of Mobile Phone Video Production Workshop (8 April)

In this digital age, everyone has the potential to be a multimedia creator with just a mobile phone. Are you interested in learning how to shoot and edit videos, and add background music and sound effects with your iPhone or Android device?

We are excited to announce our upcoming workshop on mobile phone video production. In this workshop, you will learn how to use your mobile phone for photo and video shooting, and recording sounds on the scene. You will also get hands-on experience with Adobe Rush, a mobile app for editing video clips. We will show you how to add background music and a title to your video, and how to make use of the self-service facilities in the Library Learning Common.

#### Details

Date: 8 April 2024 (Mon)

Time: 1:00pm-2:00pm

Venue: Shaw Room 2303

Language: Cantonese

Workshop Instructor: Mr. Shek Kin-shing, former MPTC Media Production Manager, HKUST

Registration: [https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV\\_cG50Ziwre0Qg8XI](https://ust.az1.qualtrics.com/jfe/form/SV_cG50Ziwre0Qg8XI) (First-come-first-served basis)

\*\*\*\*\*

### Badminton Friendly Match Between HKUST (CWB) and HKUST (GZ)

The HKUST SA Badminton Team was invited by the HKUST(GZ) Trade Union to visit the Guangzhou campus last Saturday (March 23) for a friendly badminton match. The primary objectives of this match were to foster friendships, promote cultural exchange between the teams, and strengthen the bond between colleagues from our two universities.

The visit proved to be an exciting and memorable experience for our team. We extend our gratitude to the Trade Union of HKUST GZ for their warm hospitality and for organizing this remarkable occasion.



HKUST (GZ) Associate Vice-President (Knowledge Transfer) Chair Professor Hui Xiong photo with HKUST Staff Association Chairman Mr. Doug Wong



Group photo of the 2 teams

\*\*\*\*\*

### Save the date: Staff Appreciation Reception

The Staff Appreciation Reception will be held on **3 May 2024, 6pm at UC Bistro**. Details will be available in the next SA news. Hope to see you there!

## Campus News

### Volunteer at HKUST Connect Global Service Day

HKUST Connect welcomes staff members to actively engage with the community and volunteer in various community services. For details and registration: <https://connect.hkust.edu.hk/development-programs/connect-for-change-global-service-day/gsd-service-opportunities>.

SA is considering visiting Tseung Kwan O Hospital to serve the children there. Watch out for details in the next SA news.

\*\*\*\*\*

### Apply Now for summer programs by The HKUST Center for the Development of the Gifted and Talented (CDGT)

#### 1. Enrichment Program for Gifted Learners (EPGL) – Summer Program 2024

EPGL offers workshops and short courses in **Chemistry, Computer Science, Engineering, Humanities & Arts, Life Science, Mathematics, Physics and Social Science**. Students will have the chance to explore the area they are interested in under the guidance of professional instructors and have a taste of the learning and teaching style of a university. All EPGL summer courses will adopt face-to-face mode.

Course period	July – August 2024
Target	Senior Primary / Secondary School Students
Instructors	HKUST's Faculty / Professional Instructors
Application Deadline	18 April 2024 (Thu)
Program Details	<a href="https://cdgt.hkust.edu.hk/epgl-overview">https://cdgt.hkust.edu.hk/epgl-overview</a>
Enquiry	Phone: (852) 3469 2006 / 3469 2643 Email: <a href="mailto:cdgt@ust.hk">cdgt@ust.hk</a>
Register	<a href="https://cdgt.hkust.edu.hk/epgl-admission">https://cdgt.hkust.edu.hk/epgl-admission</a>

#### 2. HKUST Summer Institute (SI) 2024

A range of credit-bearing courses are offered and delivered by our faculty members from the **Schools of Business and Management, Engineering, Science, as well as Humanities and Social Science**. HKUST SI aims at providing an opportunity for high school students to experience learning and teaching at the Hong Kong University of Science & Technology (HKUST) and prepare them for future study.

Course period	5 to 13 August 2024
Target	S4 to S5 (or equivalent)
Instructors	HKUST's Faculty / Professional Instructors
Application Deadline	1 May 2024 (Wed)
Program Details	<a href="https://summer.hkust.edu.hk/">https://summer.hkust.edu.hk/</a>
Teaching mode	Face-to-face (except one online course)
Enquiry	Phone: (852) 2358 5084 / Email: <a href="mailto:hkustsummer@ust.hk">hkustsummer@ust.hk</a>
Register	<a href="https://summer.hkust.edu.hk/application">https://summer.hkust.edu.hk/application</a>

### 手機影片製作藝術工作坊（4月8日）

在這個數碼年代，任何人都可以透過手機成為多媒體創作者。您是否有興趣學習如何使用 iPhone 或 Android 裝置拍攝和編輯影片以及添加背景音樂和音效的技巧嗎？

在本次工作坊中，您將學習如何使用手機進行照片和影片拍攝以及現場錄音。利用手機使用 Adobe Rush 的編輯影片剪輯。我們將向您展示如何為影片添加背景音樂和標題，以及如何使用圖書館學習共用區的自助服務設施。歡迎各位踴躍參加！

工作坊詳情如下：

日期：2024年4月8日（星期一）

時間：下午1時至2時

地點：2303室

語言：廣東話

導師：石建城先生，香港科技大學前出版技術中心媒體製作經理

報名：[https://ust.az1.qualtrics.com/ife/form/SV\\_cG50Ziwre0Qg8XI](https://ust.az1.qualtrics.com/ife/form/SV_cG50Ziwre0Qg8XI)（先到先得）

\*\*\*\*\*

### 香港科技大學(清水灣)與香港科技大學(廣州)羽毛球友誼賽

於上週六（3月23日），香港科技大學（廣州）工會邀請了香港科技大學教職員協會羽毛球隊前往廣州校園進行了一場羽毛球友誼賽。此次比賽的主要目的是為了促進我們球隊之間的友誼及文化交流，並加強兩所學校同事們之間的聯繫。

這次訪問是一次令人興奮而難忘的經歷。我們對香港科技大學(廣州)工會的热情款待和組織了這個精彩的活動表示衷心感謝。



香港科技大學（廣州）協理副校長（知識轉移）熊輝講座教授與香港科技大學教職員會會長黃忠德先生合照



兩隊合照

\*\*\*\*\*

### 嘉勉樂聚

嘉勉樂聚將會再次於5月3日下午6時於UC Bistro舉辦，活動詳情會稍後提供，歡迎大家參加。

## 科大侍學行 Global Service Day 義工活動

科大侍學行歡迎所有教職員參與 Global Service Day 義工活動。活動及報名詳情請參閱：<https://connect.hkust.edu.hk/development-programs/connect-for-change-global-service-day/gsd-service-opportunities>。

教職員協會正考慮前往將軍澳醫院探訪那裡的孩子們，歡迎大家參加，詳情請留意下期會訊。

\*\*\*\*\*

## 香港科技大學資優教育發展中心暑期課程

### 1. 優才增益課程（暑期課程 2024）

優才增益課程提供工作坊及短期課程，科目涵蓋化學、計算機科學、工程、人文藝術、生命科學、數學、物理及社會科學。學生將有機會在專業導師指導下修讀自己感興趣的科目，體驗大學的學習模式。優才增益暑期課程將採用面授教學模式。

課程日期	2024 年 7 月至 8 月
對象	高小至中學生
導師	科大教授或專業導師
截止報名日期	2024 年 4 月 18 日（星期四）
課程詳情	<a href="https://cdgt.hkust.edu.hk/zh-hant/epgl-overview">https://cdgt.hkust.edu.hk/zh-hant/epgl-overview</a>
查詢	電話：(852) 3469 2006 / 3469 2643 電郵：cdgt@ust.hk
報名	<a href="https://cdgt.hkust.edu.hk/epgl-admission">https://cdgt.hkust.edu.hk/epgl-admission</a>

### 2. 香港科技大學暑期學院 2024

香港科技大學暑期學院將於 8 月舉行，提供不同範疇的學分課程，包括商業、工程、科學及人文學科等，歡迎現正就讀高中程度的學生參加，體驗在科大的學習，為未來升學做好準備。課程現正接受網上報名。

課程日期	2024 年 8 月 6 日至 13 日
對象	中四及中五（或相等程度）學生
導師	科大教授及導師
截止報名日期	2024 年 5 月 1 日（星期三）
課程詳情	<a href="https://summer.hkust.edu.hk/">https://summer.hkust.edu.hk/</a>
授課模式	面授教學(標明網上課程除外)
查詢	電話：(852) 2358 5084 電郵： <a href="mailto:hkustsummer@ust.hk">hkustsummer@ust.hk</a>
報名	<a href="https://summer.hkust.edu.hk/application">https://summer.hkust.edu.hk/application</a>



Latest News



Join Us



Contact Us

Website 網站：<https://staff.ust.hk/index.html>

Inquiry 查詢電郵：[staff@ust.hk](mailto:staff@ust.hk)